
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 26. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 5

Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke benytter de eksisterende gasledninger på

Fyn - herunder Vestfyn - til fremføring af gas i Baltic Pipe projektet? Der spørges fordi de

eksisterende gasledninger på Vestfyn alligevel skal flyttes i forbindelse med anlæggelse

af ny jernbane over Vestfyn (forslag herom sendt i høring i april med høringsfrist den 5.

juni 2019).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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1/1

Klima-, Energi- og Forsyningudvalget 2018-19 (2. samling)
KEF Alm.del -  Spørgsmål 5

Offentligt


